



## 每月憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於 推廣期內逢星期三〇六次目作單筆零售簽 賬滿指定金額,即享高達\$600現金回贈

Register your BCM Credit Card on a monthly basis and make single retail transaction of designated spending amount on every Fridays, Saturdays and Sundays during the Promotion Period can be entitled to a maximum of \$600 Cash Rebate !

## 簽賬時段 Spending Period:逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

	金額 * ing Amount	\$3,000	\$6,000	\$9,000	
回贈金額 *	創富理財客戶 VIP Customers	\$50	\$100	\$150	
Cash Rebate	其他客戶 Others	\$40	\$90	\$140	1

## + 所有被服金額双回贈網以澳門幣或進幣結算。本推廣之有醫務限及進實網以每个每月填立計算。客戶須於推廣期內每月為所持有之合資格度用卡於本行顧買進行登記方可參加。本推廣不適用設Doraemon、World Mastero 銀腳鐵石卡、銀腳雙角白金卡 "里數回贈" 、 澳門坦正同學會卡及澳門局地產聯合兩會銀腳雙角信用卡。推廣期內每位成功登記之客戶每月可按簽賬交易之時間順序享最多四次挨賞。

All spending amount and cash tebate shall be settled in MOP or HKO. Cardholders are required to make registration via BCM website every month, the single retail transaction spending amount will be counted per card on a m This Phonoton is not applicable to Doversom, Work Mastercard, UniorPhy Diamond, UniorPhy Platinum "Mais Reverts", Tu Ching Alurni Alexadoria and Maccu Revity UniorPhy Dual Currency Cledit Cards. Each registered limited to ontite to the Revent for 4 times per month based on the chronicological to der of the transaction made during the Planetian Phonoton Photod.

推廣期 Promotion Period: 01/04/2023 – 30/06/2023   登記方法 Registration Method: 如 網上登記 Register online at www.bcm.com.mo
--

集散及細胞:1.<sup>4</sup>五六日狂寶2023(第二参)」("本推躍")之推廣期由2023年4月1日至0月30日,包括首尾兩目("推廣幣")。2.本推廣月邊南於瀏門商業當行股份有限公別("本行")登出之信用<sup>4</sup>分類勝手代医抗主中及兩量中)。但不包括Dramonon,World Mastercard,面 關際古小,國際整備包含于"宣應問題": 法用"中运用得會+及高用原始產動等的意識」("全資資格用非")。2. 推廣周內面均加益25%而且建設起用。步战目前局級雇用工,不及日中重要考款指高減而得收益的公司。6.000回面的影響項面 会認識達用Mon编。6.00通道:140圖,由國運動和全國主用解析完成圖。150回通155回《("資資")、4.名 戶均於補屬主政府心和自己25%而且建設起用。步战目前自然用原因正因之资源。由限起來可於不受理 6. 質質前時發低目+每月的組織專業2 是該該該意思。4.最近25%之信約+重要:自然容戶同打增國運動不及高利的完成量長可導化之資源。7. 主 与列級權主政務在最份分類指於自己全國和自主政府的主要。自然全国的主要。在容戶同方提前是指定立義的人類之之信用。4.目 

Terms and Conditions: 1. The Permetoin Feed of Weekly Beauxd 2023 (Season 2) ("Permetoin") is from 1. April to 50 Anno 2023, with both dates inclusing ("Permetoin Feedo"). 2. The Permetoin is anglinable to Coekli Cark and Caphanol (Cark) Cark ("All and Cark (including Persignal Cark and Caphanol (Including Persignal Cark ("Caphanol (Including Persignal Cark (Including Persignal Cark ("Caphanol (Including Persignal Cark ("Cark ("Caphanol (Including Persignal Cark ("Cark ("Caphanol (Including Persigna) Cark ("Cark ("Cark ("Ca



由即日起至2023年10月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 卡式藝術教育中心報讀樂器及藝術課程可尊享以下優惠:

From now on until 31 October 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Cadenza:

爵士鼓/結他/鋼琴課程可享 10% off tuition fee of drum/guitar/piano lessons 藝術暑期班可享 off tuition fee of summer art course



查詢 Enguiry : 2832 3729 地址 Address : 澳門宋玉生廣場258號建興龍廣場22樓N ALAMEDA DR.CARLOS D'ASSUMPCAO, NO. 258 PRACA KIN HENG LONG, 22 ANDAR, N, MACAU

及規則:1.推進期他即已起至2023年10月31日上。2.以上委員只換用於奧門兩級銀行股份有限公司("本打")發 信用"內別委者卡(包括主卡以附種"中)。3.客戶必須以奧門兩家銀行信用"存簽長可貸用以上優惠。4.出優惠不可 社委要同時使用。5.出慶基不通用於「特理做發發設計解」課題。6.本方打有醫業力型還或能之理是於兩品質素 負責。7.本行文內式藝術者有中心保留使用此要定意能決選舉。8.本項經人產品不是以原因分人主為詳釋。5.本 卡曼基素者有一心保留時後在任何回回及指定之權利,而由資事和感知。10.中、英文本法在文量上有任何分台。



-

查詢 Enquiry : 6611 8126 地址 Address : 澳門果欄街54號A明發大廈地下 G/F, EDIFÍCIO MENG FAT, 54A RUA DA TERCENA, MACAU

以下優惠:

消費滿

尚

ず

條款及編則:1.推廣期由即日起至2023年10月31日止。2.以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發 出之信用卡及聯營卡 (包括主卡及附屬卡)。 3.客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 此優惠不適 用於指定節日及公眾假期。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。 6. 本行及尚堂保留使用此優惠之 最终決議權。7.本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。8.本行及尚堂保留體時修改任何編則及條款之權利,而毋須事 前通知。9.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Pariod is from now on until 31 October 2023. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) insued by Banco Comercial de Macau, S.A. ('BCM bank'). 3. Cardholders must settle payment with ECM Credit Card to rejory the above offer. 4. The offer is not applicable to the designated featives and public holding. 5 ECM bank accessite to liability of the averices and production to of any dispute, BCM bank and Boyal Place reserve the right for the final doction. 7. The service,/product is not traggeted at catomers in the ULB. BCM bank and Boyal Place reserve the right to ament any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



由即日起至2023年12月31日, 憑澳門商業銀行信用卡於 九魚舫葡國菜餐廳簽賬可尊享以下餐飲優惠:

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at O Junco De 9 Jades:



查詢 Enguiry : 2825 0194

地址 Address : 澳門伯多祿局長街37號3樓A座、B座及C座 RUA DE PEDRO NOLASCO DA SILVA, NO.37, 3 ANDAR A, B, C, MACAU

條款及編則: 1. 推廣期由即日起至2023年12月31日止。 2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發 出之信用卡及聯發卡 (包括主卡及對關卡)。 3. 客戶 必須以邊門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上優惠不 可與其他慶應同時使用。 5. 優應不適用於指定項目。 6. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。 7. 本行 及九魚紡保留使用此優惠之最終決議權。8.本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。9.本行及九魚舫保留隨時修改任何 細則及條款之權利,而毋須事前通知。10.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Conditions: 1. The Pornotion Period is from now on until 31 December 2023. 2. The above offer is applicable to all Credit Cardia and Co-branded Credit Cardit (including Supplementary Card) issued by Banco Comuncial de Masau, 5.4. (#CM bank?). 3.1. Cardholders must stelle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer cannot be used in conjunction with other promotions. 5. Not available to designed terms. 6. BCM Mark Accepts no labelity for the services and products provided. 7. In case of any disputes, BCM bank and O Junco De 9 Jacker sesree the right for the final decision. 8. The service/products in an targeted at contensmin in the US and BAM hand O Lunco De 9 Jacker enter the right for the final decision. 8. The service/products in an targeted at contensmin in the US and BAM hand O Lunco De 9 Jacker enter the right for the final decision. any of these terms and conditions withou versions, the Chinese version shall prevail.



出之伯用卡及聯繫卡(他孤主卡及附屬卡)。3.客戶必須以還門商業銀行伯用卡茶版方可享用以上優意。4.出還毫不可 與其他優惠同時述用。5.本行對有醫是次推廣活動之服務及商品質素成不負責。如有任何有醫事宜之爭議,均需由客戶 目標。 8. 本行及雪齡牙科中心保留麵時修改任何編則及條款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任 同分歧,概以中文為準

W700 \* REVEX.24 \*\* Remain 6 conditors. In The Poemotion Period is from now on until 31 October 2023. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Ca branded Credit Cards (including Supplementary Card) resuld by Banco Connercial de Masau, 5.A. ('BCM Dark'). 3. Cardholders must stelle parament with BCM Credit Card to anyo the above offer. A The offer cannot be used in conjunction with obserpromotions. The Back has no responsibility for any matters in relation to the services and products provided. Should there be any degreement regarding to the quality of the services or produce, Cardholder should stelle the controvery directly with Sharon Darkel Carder. C. in case of any disputes, RCM bank and Sharon Darkel Carder reserve the right to amend any of these terms and conductors without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.